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Vragen van het lid Gesthuizen (SP) aan de minister van Economische Zaken 
over het bericht dat de posttarieven van PostNL per 1 januari 2014 wederom 
gaan stijgen (ingezonden 23 september 2013). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het artikel «Postzegel volgend jaar 4 cent duurder» 
waarin wordt belicht dat het basistarief voor brieven per 1 januari opnieuw 
met 4 cent zal stijgen?1 

Vraag 2
Vindt u een prijsstijging van 44 cent in 2010 naar 64 cent in 2014 acceptabel? 
Is een prijsstijging van 45% in 5 jaar tijd niet buitenproportioneel hoog? Kunt 
u uw antwoord toelichten? 

Vraag 3
Heeft PostNL u geïnformeerd waarom zij de maximale ruimte benut die de 
UPD (Universele Postdienst) biedt om het tarief te verhogen? Is de situatie bij 
PostNL dusdanig verontrustend dat zij het onderste uit de kan moeten halen? 

Vraag 4
Is de stijging van het basistarief een gevolg van het intrekken van de claim 
van PostNL aan Sandd om mee te betalen aan de kosten van de UPD? Zo ja, 
acht u het wenselijk dat deze kosten worden afgewenteld op de consument?

1 http://www.volkskrant.nl/vk/nl/2664/Nieuws/article/detail/3512392/2013/09/19/Postzegel-volgend-
jaar-4-cent-duurder.dhtml
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